
Ruprechtovský zpravodaj

       červenec    číslo 3
         2012         ZDARMA

8. zasedání zastupitelstva obce

V úterý  19.  června  se  konalo  v zasedací  místnosti  obecního  úřadu  8.  Zasedání 
zastupitelstva  obce.  Nejdůležitějším  bodem,  který  se  týkal  hospodaření  obce  bylo 
schvalování  závěrečného účtu  obce za  rok 2011.  Pan  místostarosta  krátce  seznámil 
s akcemi, které v minulém roce probíhaly a s jejich finančním krytím. Dále seznámil 
s výsledkem  kontroly  hospodaření  obce  za  rok  2011,  kterou  provedly  pracovnice 
Krajského úřadu Jihomoravského kraje. Schvalovacím procesem proběhlo přijetí dotací 
z rozpočtu JMK, Smlouvy o právu umístit a provést stavbu, kupní smlouva, nájemní 
smlouva, smlouva o poskytnutí  příspěvku a smlouva o smlouvě budoucí. Také byly 
schváleny záměra obce na převody nemovitostí a záměr obce opravit v letošním roce 
dalčí čtyři úseky místních komunikací. Zasedání zastupitelstva se zúčastnilo 5 občanů. 

Výpis usnesení ze zápisu:
Zastupitelstvo Obce Ruprechtov
- usnesením č.  1 schvaluje program zasedání     8    hlasy
- usnesením č. 2 schvaluje zapisovatelku MUDr. Marii Hiršovou a ověřovatele zápisu 
Ing. Jana Matušku a p. Radomíra Daňka        8     hlasy
- usnesením č. 3 bere na vědomí  zprávy kontrolního a finančního výboru     8      hlasy
- usnesením č. 4 schvaluje závěrečný účet obce za rok 2011 bez výhrad    8      hlasy 
- usnesením č. 5 schvaluje rozpočtová opatření č.  1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 a 9     8  hlasy



-  usnesením  č.  6  schvaluje  přijetí  dotace  z rozpočtu  JMK  z programu  Podpora 
udržování  čistoty  cyklistických  komunikací  v Jihomoravském kraji  v roce  2012  ve 
výši 37 tis. Kč      8     hlasy 
- usnesením č. 7 schvaluje přijetí dotace z rozpočtu JMK na udržení akceschopnosti 
JSDHO Ruprechtov ve výši 25 tis. Kč            8    hlasy 
-  usnesením  č.  8  schvaluje  provedení  oprav  komunikací  technologií  prolévaného 
recyklátu v úsecích k ČOV, propojka kolem čp. 26 Musilovi, krátká komunikace před 
čp. 66 Hatalovi a čp. 74 Benešovi a úsek „Zahrada“ a ukládá starostce a místostarostovi  
provést poptávkové řízení a pověřuje ST a MST uzavřením smlouvy o dílo s  firmou, 
která podá nejvýhodnější nabídku           7   hlasy
- usnesením č. 9 bere na vědomí  Smlouvu o právu umístit a provést stavbu kanalizační 
a vodovodní přípojky ke stavbě „Novostavba RD Ruprechtov, k. ú. Ruprechtov, č. p. 
231/63“  s manžely Ing. Josefem a Ing. arch. Lenkou Vágnerovými, Ruprechtov čp. 92 
8    hlasy
-  usnesením  č.  10  bere  na  vědomí  Smlouvu  o  právu  umístit  a  provést  stavbu: 
„Vodovodní přípojka k objektu rodinného domu na pozemku parcela č. st. 89 v k. ú. 
Ruprechtov“ s manžely Kevinem Davidem a Věrou Watson, Ruprechtov čp. 56         8  
hlasy
- usnesením č. 11 schvaluje Smlouvu o pronájmu na části pozemků parcela č. 543/38 o 
výměře cca 20 m2 a pozemku p. č. 725/5 o výměře cca 10 m2 s Magdalenou Krejčí, 
bytem Dukelská 28, Vyškov           8 hlasy
- usnesením č.  12 schvaluje Kupní smlouvu na odkup pozemku parcela  č.  258/2 o 
výměře 138 m2 za cenu 150,-- Kč/m2 od Jana Kratochvíla, Ruprechtov čp. 115, podíl  
5/8 a od Aloise Kratochvíla, bytem Palánek 115/7, Vyškov, podíl 3/8       8    hlasy
- usnesením č. 13 schvaluje záměr obce prodat část pozemku p. č. 512/11 o výměře cca  
150 m2    8   hlasy
- usnesením č. 14 schvaluje záměr obce prodat části pozemku p. č. 732/1 označené č.  
732/58 o výměře 32 m2 a 732/9 o výměře 21 m2     8    hlasy        
- usnesením č. 15 schvaluje přijetí nemovitostí v obci a to pozemek p. č. st 25-zast. 
plocha o výměře 313 m2, pozemek p. č. 51/2-ost. plocha o výměře 44 m2 a pozemek p. 
č. 38/18-odt. Plocha o výměře 21 m2 od SÚS JMK, oblast Vyškov, Křečkovská 17, 682 
01 Vyškov    8    hlasy
- usnesením č. 16 schvaluje Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 20 tis.  
Kč pro TJ Sokol Ruprechtov, Ruprechtov 81  8  hlasy
-  usnesením  č.  17  schvaluje   Smlouvu  o  smlouvě  budoucí  o  zřízení  práva 
odpovídajícího věcnému břemeni s E.on Distribuce a. s., F. A. Garstnera 2151/6, České 
Budějovice na uložení přípojky NN do pozemku p. č. 703/1 pro pozemek p. č. 270/1 a  
novostavbu RD manželů Vágnerových               8  hlasy

Světlana Švarcová, starostka obce

Kompostárna

Jistě  všichni  občané  zaregistrovali,  že  od  loňského  roku  je  v provozu  pojízdné 
kompostovací  zařízení,  které  provozuje  Dobrovolný  svazek  obcí  „Drahanská 



vrchovina“. K tomuto účelu na ukládání bioodpadu je u hasičské zbrojnice přistaven 
kontejner a jsou vyhrazena místa za areálem „Vodicovo“ a u vodní nádrže.  Na tato 
místa lze ukládat:
- odpad ze zahrádek, listí;
- trávu, seno;
- větve do průměru 6 cm a délky 1,5 m.
Bohužel již se v bioodpadu určenému ke zpracování objevily i jiné materiály – železné 
tyče, pytle se stavebním odpadem, silonové a plastové pytle, PET lahve, trámy, okna i 
se skleněnou výplní a další materiály, které nepoměrně prodlužují dobu manipulace s 
odpadem. Tyto nežádoucí materiály musí být totiž před vlastním zpracováním ručně 
z bioodpadu  vyseparovány,  aby  nedošlo  k poškození,  případně  zničení  drtícího  a 
míchacího  zařízení  a  znehodnocení  výsledného  produktu  –  kompostu.  Je  nutné  si 
uvědomit, že náklady přesahující více jak 3 mil. Kč na technologii kompostování byly 
hrazeny  převážně  s evropských  fondů.  V zájmu  splnění  dotačních  podmínek  po 
stanovenou  dobu  udržitelnosti  projektu  nelze  připustit  vyřazení  strojního  zařízení 
z provozu vlivem nezodpovědného jednání původce odpadu. Žádáme proto občany, aby 
odkládali na sběrná místa pouze bioodpad bez jakýchkoliv příměsí. 
Protihodnotou  bude  občanům  nabídnut  kvalitní  kompost.  Obec  může  kompost 
z kompostárny odebrat a poskytnout ho k odběru občanům. Vždy je ale potřeba počkat 
až na ohlášení rozhlasem kdy a kde je možnost si kompost nabrat. 
Posledním problémem je kompostování většího množství odpadu ať už ořezu větví ze 
zahrad nebo třeba likvidace starého sena z půd nebo balíků. Kompostárnu provozuje 
svazek a obec likvidaci bioodpadu musí zaplatit. Žádáme proto občany, aby si likvidaci 
většího  množství  odpadu  domluvili  předem  na  obecním  úřadě  a  také  se  částečně 
podíleli na úhradě nafty.

Světlana Švarcová, starostka obce

Den Země

Každoroční úklidové akce spojené s kampaní Den Země se letos uskutečnili v sobotu 
21. dubna. Hojně využitý našimi občany byl již velkoobjemový kontejner o objemu 
40m3,  přistavený  v areálu  „Vodicovo“  již  od  čtvrtka.  V sobotu  se  potom sešlo  20 
brigádníků, kteří jednak po obci sebrali  připravený kovový odpad a jednak ve třech 
skupinách  vyčistili  od  pohozeného  odpadu  příkopy  kolem  státní  silnice  na 
ruprechtovském katastru a také posbírali odpad kolem vodní nádrže a v okolí hřiště. 
Všem, kteří se na úklidu obce v rámci Dne Země podíleli děkujeme. 

 Světlana Švarcová, starostka obce

Informace Mateřské školy Ruprechtov

Loučení se školním rokem a rozloučení s předškoláky 



Červen  se blíží ke konci. Již se těšíme na prázdniny, ale nejdříve - co jsme v tomto 
měsíci zažili a z čeho jsme se radovali.  
Na začátku června jsme samozřejmě oslavili svátek všech dětí – v rámci oslav jsme pro 
děti připravili akci s názvem „Cesta za pokladem“.  Za úspěšné hledání pokladu a za 
splnění všech úkolů  každý dostal drobnou odměnu.
Radost nám  udělala i návštěva paní starostky Světlany Švarcové,  která dětem přišla 
k jejich svátku popřát a předat sladkost.  Děkujeme za ni Obecnímu úřadu.
V druhém červnovém týdnu byla připravena pro rodiče dětí, které navštěvují kroužek 
angličtiny  ukázka  práce  s dětmi.  Učební  hodina  proběhla  zábavnou  formou.  Děti 
předvedly svoje znalosti z angličtiny, zahrály hry a prezentovaly se tím, co se naučily v 
hravých chvilkách s angličtinou. Rodiče byli spokojeni.
Prázdniny jsou pomalu tady. Tento čas je pro děti spojen s mnoha příjemnými zážitky,  
ale nese s sebou i mnohá rizika a nebezpečí. A tak jsme pro děti v posledním měsíci  
tohoto  školního  roku  ve  spolupráci  s Drahanskou  vrchovinou připravili  preventivní 
akci výukový program „Prevence úrazů".
Ve středu 20. června odpoledne proběhlo příjemné  posezení s rodiči. Předvedli jsme 
rodičům pásmo, kde jsme se pochlubili tím, co jsme celý rok dělali a co se nám líbilo. 
Děti zpívaly, tančily na písničky o zvířátkách a roztáčely s padákem kolotoč, tvořily 
vlny a nakonec  se všechny pod padák schovaly. 
Starší děti si pak připravily muzikál „O červené Karkulce“ a pohádka v jejich podání se 
všem líbila. 
Pak  stejně jako  každý rok  nás  čekalo  rozloučení  s dětmi,  které  půjdou do základní 
školy. Přišla se s nimi rozloučit i paní starostka Světlana Švarcová, která dětem popřála 
a předala předškolákům jako dárek pěkný batůžek.
Nechybělo samozřejmě slavnostní „pasování na školáky“, kdy  každý předškolák byl 
mečem  povýšen  na  školáka  a  byl  mu  předán  malý  dárek  –  CD  prezentace  „  Na  
památku aneb jak šel čas v MŠ“, který jim bude připomínat  léta  prožitá v mateřské 
škole a knihy s věnováním.  Při  prohlížení,  později  při  jejím čtení si  vzpomenou na 
zážitky ve školce. Není toho málo a každému utkví v paměti něco jiného. Někomu se 
líbilo, že si mohl svobodně a nerušeně hrát se svými kamarády, jiný se zas rád účastnil  
různých her a akcí. Je toho zkrátka hodně, na co budou děti vzpomínat. Doufejme, že 
rádi: a tak jim přejeme úspěšný start do nového, tentokrát opravdu školního roku.
Potom ještě předškoláci předvedli taneční vystoupení na písničku „Lída“ od Z.Svěráka 
a J. Uhlíře“. Vše děti zvládly a dokázaly tak, že jsou opravdoví "školáci".
Chtěla  bych  touto  cestou  velmi  poděkovat  paní  starostce,  dětem,  rodičům  a  paní 
učitelce za krásné a milé rozloučení a zpříjemnění mých posledních hodin v mateřské  
škole. Věřím, že všichni budeme vzpomínat jen v dobrém a s úsměvem. Ještě jednou 
mnohokrát děkuji.
Další  část  se  pak  odehrávala  ve  třídě,  kde  bylo  pro  děti  (i  rodiče)  připraveno 
občerstvení a  tak se všichni pustili s chutí do nachystaných dobrot.
Vy, kteří jste v mateřské škole byli, nám dáte zajisté za pravdu, že se děti na vystoupení 
opravdu svědomitě připravily a všem přítomným udělaly radost.
Nikomu se nechtělo domů, bylo nám smutno, že šest našich kamarádů už zasedne do 
školních lavic a mateřská škola už bude pro ně minulostí. A tak se mějte, kamarádi,  
moc dobře, ať se vám ve škole daří!



Za  několik  dnů  končí  školní  rok  2011/2012.  Byl  plný  událostí,  novinek,  všechny 
pedagogické i  správní pracovnice usilovaly o to, aby se v naší  mateřské škole   děti 
cítily jako doma. Doufejme, že se nám to podařilo! 

P Ř E J E M E   V Š E M    K R Á S N É    P R Á Z D N I N Y !!!

Poděkování za spolupráci
Dovolte  mi,  abych  touto  cestou poděkovala  všem,  co   pomáhali  podpořit   činnost 
mateřské školy v době mého působení ve funkci ředitelky školy.

Zájem na spolupráci mateřská škola - zřizovatel měli  všichni zainteresovaní,  proto 
byla na velmi dobré úrovni. Snaha celého zastupitelstva byla,  mateřskou školu rozvíjet,  
a to ve všech oblastech. Poskytovala nemalé finanční prostředky na provozní náklady a  
v minulých  letech  /při  malém  počtu  dětí/  i  na  dofinancování  platů  pedagogických 
pracovníků.  
Větší  investiční  akcí  byla  oprava  vodovodního  rozvodu,  nefunkčního  ventilu  a 
zásobníku teplé vody.
Pokračovala  modernizace  školní  kuchyně  -  byl  zakoupen  robot,  lednička,  myčka, 
nerezový stůl a nádobí. 
Dle  finančních  možností,   začalo  také  probíhat  postupné  vybavování  třídy  novým 
nábytkem  -  byly  zakoupeny  dětské  stoly  a  židličky,  věšáky  do  umývárny  a  byla 
vyměněna podlahová krytina v šatně dětí a učitelek. 
Zřizovatel  se nepodílel  jen na velkých akcích spojených s provozem školy,  ale také 
nám  vypomáhal  při  běžné  údržbě  (pravidelné  sekání  a  odvoz  trávy,   oprava  a 
vymalování zdi ve školní kuchyni,  ořez jehličnanů v areálu školní zahrady apod.) 
Společně  jsme  připravovali  akce,  např.   kulturní  vystoupení  Rozsvícení  vánočního 
stromu. 
Celému zastupitelstvu i zaměstnancům obecního úřadu patří naše poděkování.
Školní rok 2011/2012 se chýlí ke konci a je mi milou povinností poděkovat „našim“ 
rodičům  za  celoroční  spolupráci.  Poděkování  patří  rodičům  dětí  ze  školky,  kteří 
věnovali  naší škole finanční prostředky na nákup školních pomůcek a hraček a jiné  
sponzorské věci. Děkujeme také rodičům za spolupráci při sebehodnocení školy, když 
proběhla na MŠ anketa, ve které se rodiče vyjadřovali k úrovni školy, jejím slabým a  
silným stránkám, vyjadřovali svou spokojenost se školou. Samotné výsledky nás také 
velice potěšily. Odpovědi vyznívají velice kladně a velmi nás to těší.  

Všem  rodičům  přejeme  krásné  prožití  letních  dnů,  krásnou  dovolenou,  plnou 
klidu a odpočinku, dětem hezké, dlouhé, slunečné prázdniny se skvělými zážitky.
 Svým bývalým spolupracovníkům bych ráda poděkovala za spolupráci a všem popřála, 
aby se jim i v dalších letech práce dařila, aby v dnešní době, době reorganizace školy, 
vydrželi se silami a aby se jim dařilo i nadále držet dobré jméno školy. 
Děkuji všem zaměstnancům naší školy za odvedenou práci, za jejich kladný vztah 
k naší škole a za šíření dobrého jména Mateřské školy v Ruprechtově. 

 Dana Konopková, ředitelka MŠ



Kulturní komise informuje

Divadelní představení
V pátek 30. března přišlo do sálu kulturního domu asi 80 lidí, aby zhlédli divadelní 
představení Krásenských divadelních ochotníků. Komedie Antonína Procházky „Přes 
přísný zákaz dotýká se sněhu“ všechny přítomné pobavila. 

Velikonoce v doškové chaloupce
5.  dubna  na  Zelený  čtvrtek  jsme  opět  otevřeli  doškovou  chaloupku.  Velikonoční 
výzdoba  venku i  uvnitř  nalákala  děti  i  jejich  rodiče  tentokrát  k výrobě velikonoční 
dekorace.  Děti  si  vyráběli  buď  sami  nebo  s pomocí  rodičů  a  prarodičů  papírová 
různobarevná velikonoční vajíčka na zavěšení. Velká návštěvnost akce nás potěšila. 
Paní Šebelové děkujeme za napečené jidáše.  

Vítání občánků
V sobotu 26. května jsme vítali nové ruprechtovské občánky. Pozvání starostky obce 
k slavnostnímu dopoledni přijali rodiče Magdaleny Věry a Fredericka Arthura Watson, 
Nikoly Kučerové a Adély Mostovské. Slavnostní chvíli si užili nejen rodiče, prarodiče,  
příbuzní a sourozenci miminek, ale také všichni, kteří se na vítání podíleli. 

 Magda Opletalová

Tělocvičná jednota Sokol Ruprechtov

31. 3. se konala v klubovně kulturního domu valná hromada Tělocvičné jednoty Sokol 
Ruprechtov. Zprávu o činnost za rok 2011, kterou uvádíme, přednesl starosta TJ bratr 
František Musil. 
Zpráva o činnosti za rok 2011
Vážené sestry a bratři, opět po roce se scházíme na výroční členské schůzi.
Oproti roku 2010 naší členské základně ubylo 17 členů, takže k dnešnímu dni máme 70 
členů. 
Výbor pracuje ve složení: Musil František – starosta TJ; Gottvald Alois – místostarosta 
TJ, cvičitel; Daněk Radomír – jednatel TJ, cvičitel; Ing. Blahout Jiří – vzdělavatel TJ; 
Ing.  Matuška Jan – náčelník  TJ,  cvičitel;  Musilová  Magda  – náčelnice  TJ;  Špaček 
Ondřej – předseda odboru sportu, cvičitel; Houšť Pavel – člen výboru, cvičitel. Další 
cvičitelé:  Daněk  Miroslav,  MUDr.  Hiršová  Marie,  Pojerová  Božena.  Účetnictví  a 
finanční zpracování nám zajišťuje sestra Marie Grenarová. Všichni uvedení členové se 
zapojují do akcí, které mají vliv na úspěch naší TJ, někteří více a někteří méně.
Obětavost  a  vytíženost  členů  se  každoročně opakuje  dle  zimního  a  letního  období. 
V zimních měsících se naše činnost zaměřuje na cvičení v kulturním domě OÚ nebo na 
hraní stolního tenisu na našem sále. Tady bychom potřebovali získat jako dozor některé 
rodiče cvičících žáků, aby nám pomohli dohlížet alespoň 1 x týdně při této činnosti.  
V letních měsících se účastníme akcí organizovaných župou Dr. Bukovského Vyškov. 



Bližší informace k této činnosti vám podá bratr náčelník. Cvičení v zimních měsících 
probíhá v úterý, ve středu a ve čtvrtek. Pro zkvalitnění účasti cvičitelů jsme zpracovali 
rozpis na stanovené dny jednotlivým cvičitelům, aby nedocházelo k tomu, že se cvičitel 
nedostaví  a  cvičení  se  neuskuteční.  Stále  se  vyskytují  připomínky  k nadměrnému 
plýtvání elektrickou energií, jak v sále, taka i na schodišti. Jsou vynakládány nemalé 
prostředky, takže i tady je třeba větší ohleduplnosti. Obecnímu úřadu tímto patří naše 
poděkování.  Rovněž bych  chtěl  cestou zastupitelů,  kteří  jsou členy naší  TJ Sokola, 
tlumočit  poděkování  obci  za  příspěvek  11.300,--  Kč  na  činnost  pro  TJ.  Dále  chci 
poděkovat župě Dr. Bukovského za příspěvek 4.980,-- Kč za právní zastupování ve 
sporu s panem Goldmanem, s dřívějším nájemcem restaurace, dále pak 11.500,-- Kč na 
údržbu budovy TJ a 1.600,-- Kč na všestrannost.
Na  výroční  schůzi  v roce  2011  jste  byli  informováni  o  pronájmu  restaurace  panu 
Kropáčovi  a  to  od  1.  7.  2011.  Naší  snahou  bylo  alespoň  částečně  vypomoct  dát  
restauraci  do  pořádku.  Byly  vybroušeny  a  nalakovány  parkety  za  25.000,--  Kč,  
vymalování restaurace za 18.000,-- Kč. Bylo zhotoveno odsávání za 31.000,-- Kč. Vše 
probíhalo  vcelku  úspěšně  až  do  listopadu,  kdy  pro  neplacení  plynu  byl  odpojen 
restauraci  plynoměr.  Po  uhrazení  byl  vrácen.  Následněv  lednu  2012  se  situace 
opakovala, když 26. 1. Byl pro neplacení plynu, plynoměr opět odebrán, i když byly 
mrazy kolem -15°C. Tvrzení pana Kropáče, že vše je uhrazeno a v pořádku, nebyla 
pravda. Na základě těchto skutečností  topení na sále,  WC a ve vestibulu zamrzlo a 
radiátory popraskaly.  V důsledku této havárie byla dána okamžitá výpověď nájemci. 
Následně  vznikla  škoda  za  cca  191.000,--  Kč.   Bylo  podáno  trestní  oznámení  na 
nájemce a plynárny. Souběžně jsme požádali o pomoc OÚ Ruprechtov, ČOS Praha a 
ČOS Vyškov. Dále jsme zahájili  jednání s pojišťovnou. Na základě výše uvedených 
skutečností bylo vypsáno výběrové řízení na dodání a montáž ústředního topení. Začali  
jsme se rovněž zajímat o nového zájemce pro restauraci. 
Vážené  sestry  a  bratři,  pro  opakující  se  starosti  s nájemci  restaurace  a  nedostatku 
finančních prostředků na údržbu budovy, byl ve výboru TJ podán návrh na odprodej 
budovy nebo případně jiné varianty odprodeje. Vypsali bychom referendum a obešli 
členy TJ, abychom se dověděli jejich názor.
Nadále se budeme zapojovat a podílet na akcích organizovaných, jak obcí Ruprechtov, 
tak i jinými společenskými organizacemi.
Na závěr bychom chtěli poděkovat všem, kteří se jakoukoli formou podílí na dobrém 
chodu TJ  Sokol  a  naší  mládeži  vzkázat,  aby  si  více  vážili  toho  co  pro  ně  udělali  
předešlé generace.                                            

 František Musil, starosta TJ Sokol Ruprechtov

Obecní úřad informuje

Životní jubilea ve III. čtvrtletí 2012

Červenec   Květuše Přibylová         čp.   23

                  Josef Daněk                           33



                  Radoslava Navrátilová         105

                  Jan Vévoda                            17

Srpen        Zdeňka Adlerová                  181

                  Svatoslava Dočkalová         232

                  Božena Klacková                  63

                  Bohumil Pojer                       83

                  Jaroslav Mařík                     102

                  Alois Musil                          120

Září           Jindřiška Šíblová                 226

                  Kristina Zbořilová               211

                  Ladislav Musil                    161

                  František Obhlídal                40

                  Marie Křetínská                  223

                  Vladimír Muzikář             1008

                

Opustili nás

17. 4.  Ing. arch. Přemysl Hutař, čp. 247

21. 4.  Ing. Milan Adler,  ruprechtovský rodák

  3. 5.  Anna Gottvaldová, čp. 129

12. 6.  Ludmila Benešová, bývalá ruprechtovská občanka

Stalo se

31. 3.  se obec připojila k mezinárodní výzvě ekologické aktivity „Hodina Země“, která 
spočívala  v hodinovém  vypnutí  veřejného  osvětlení  a  také  vypnutí  el.  proudu 
v domácnostech

4. 4. provedly pracovnice KÚ JMK každoroční kontrolu hospodaření obce za uplynulý 
rok

27. 4. byl centrálně vyhlášen požární poplach požáru lesního porostu ve VÚ Březina, 
zasahovali 4 členové jednotky s požární cisternou

9.  5.  starostka  obce  vyhlásila  konkurz  na  obsazení  místa  ředitele  nebo  ředitelky 
Mateřské školy Ruprechtov, příspěvkové organizace



31. 5. a 1. 6. proběhla v klubovně kulturního domu humanitární sbírka pro Diakonii 
Broumov

26. 5. připravily členky ČČK na hřišti za školkou pro děti k jejich svátku Dětský den

2.  6.  byly  přistaveny  u  hasičské  zbrojnice  kontejnery  na  nebezpečný  odpad  a 
elektroodpad

7. 6. navštívili naši obec starostové s družební oblasti Zemplín ze Slovenska, prohlédli 
si obec, kostel sv. Václava, doškovou chaloupku a obecní úřad

10. 6. se zúčastnili cyklo závodů Tour de Podomí Žanetka Tomášková, která zvítězila  
ve své kategorii a Matěj a Ondřej Voščekovi

14. 6. se konalo v Drnovicích setkání občanů mikroregionu Fórum

23. 6. proběhly na katastru obce závody v orientačním běhu

Pozvánky

Tradiční Václavské hody – sobota 29. září 2012

Informace

Upozorňujeme občany, kteří dosud neuhradili poplatek za odpady za II. pololetí roku 
2012, že tak mohou učinit v kanceláři OÚ v úřední dny.
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